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M. Pedak avas koosoleku. 

 

Päevakord: 

 

Infopunkt: 

1. „Tartu maakonna arengustrateegia“ 

 

Eelnõud: 

2. „Halduslepingu sõlmimine Tartu Valla Kommunaal OÜ-ga Tartu valla kohalike teede 

hoolduse korraldamise ülesande täitmise volitamiseks“ 

3. „Laeva, Piirissaare, Tabivere ja Tartu vallavolikogude määruste kehtetuks 

tunnistamine“ 

4. „Isikliku kasutusõiguse seadmine (RMK taotlus)“ 

5. „Tartu valla maamaksu määra kehtestamine 2019. aastaks.“ 

6. „Tartu valla lasteaedades vanemate poolt kaetava osa määra kehtestamine ning tasumise 

kord“ ja „Tartu Vallavolikogu 18.11.2015 otsuse nr 91 „Koolieelse lasteasutuse 

rahastamisel vanemate poolt kaetava osa ja toidukulu maksmine” kehtetuks 

tunnistamine“ 

7. „Spordiklubidele ja eraõiguslikele spordikoolidele toetuse andmise kord“ 

8. „Tabivere Sotsiaalkeskuse põhimäärus“ 

 

 

Otsused ja liikmete eriarvamused: 

 

1. Tartu maakonna arengustrateegia.  

Tartumaa omavalitsuste esindajad on osalenud maakonna arengustrateegia 

väljatöötamisel. Valminud dokumenti tutvustavad TOL-i esindajad. Pikemalt räägivad 

juhatuse esimees Rain Sangernebo ja Garri Raagma. Pikema arutluse all oli teemad: 

Tartu linna ja linna lähedaste piirkondade parem integreerimine, kogu maakonna 

vaatamine tervikuna, haridusvõrk, transpordivõrk – Tartu linna põhjaringi sild ning 

Idaringi ühendamine Jõhvi maanteega. Maakonna arengustrateegia on avatud 

tagasisidele novembri jooksul. 22.nov toimub omavalitsuste volikogude liikmetele 

arutelu koosolek Tartus. 

 

2. Halduslepingu sõlmimine Tartu Valla Kommunaal OÜ-ga Tartu valla kohalike teede 

hoolduse korraldamise ülesande täitmise volitamiseks. 



Arutelult taandavad ennast A. Lepp, M. Pedak ning lahkuvad ruumist. Kvoorum on selle 

võrra väiksem. Koosoleku juhatamise antud punkti osas võtab üle V. Jurs. 

 

J. Laur ja T. Raudsepp tutvustavad teemat. A. Ainomägi on kriitiline lepingu suhtes. 

Miks vallavalitsus ise ei korralda hankeid? J. Hoffmann toetab eelnõud, kuna see 

vähendaks halduskoormust vallavalitsuses ja annaks võimaluse  valla kodanikel suhelda 

otse tööde hankijate ja vastutajatega. Lepingu pikkuseks soovitakse 4. aastat. 

 

Otsustati: 

Komisjon otsustas toetada eelnõud. 

Otsus võeti vastu häältega 2 poolt 1 vastu (A. Ainomäe) 

 

3. Laeva, Piirissaare, Tabivere ja Tartu vallavolikogude määruste kehtetuks 

tunnistamine; 

A. Lepp and M. Pedak ühinevad taas koosolekuga ning V. Jurs annab koosoleku 

juhtimise üle M. Pedak’ule. 

 

E. Kallas tutvustab eelnõud. Tegemist on ühinemisjärgse dokumentide korrastamisega. 

Tühistatakse määrused, mida enam vaja ei ole. M. Pedak soovib lisada iga määruse 

juurde täpsustus, miks täpsemalt konkreetne määrus kehtetuks tunnistatakse. 

 

Informatsiooni võeti teadmiseks. 

 

4. Isikliku kasutusõiguse seadmine (RMK taotlus); 

T. Raudsepp tutvustab teemat, mis on juba varem komisjonis arutusel olnud. 

Soovitakse, et eelnõusse lisatakse punkt parkla parendamistööde kohta. 

 

Otsustati: 

Komisjon otsustas toetada eelnõud. 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (5) 

 

5. Tartu valla maamaksu määra kehtestamine 2019. aastaks. 

J. Laur tutvustab teemat. Arutelu. Kalkuleeritakse erinevaid tariife. 

 

Otsustati: 

Komisjon otsustas toetada eelnõud, kuid jätab tariifide otsustamise 

majanduskomisjonile. 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (5) 

 

Kuna komisjoni liikmed J. Jurs, A. Ainomäe ning J. Hoffmann pidid lahkuma, siis 

lõpetati koosolek. Vajadusel tulevad ülejäänud punktid arutusele järgmisel koosolekul. 

 

Koosolek lõppes 18.04 

 

 

/Protokollile kirjutavad alla koosoleku juhataja ja protokollija digitaalselt. / 


